



شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع. GALFAR ENGINEERING & CONTRACTING SAOG

Date: 16/10/2018

Headline: Petrofac - Samsung JV awards Sub-contract to Galfar in Duqm at a value of US\$ 50.6 million.

Detail We are pleased to inform our esteemed shareholders and investors that Petrofac - Samsung JV (Contractor) has awarded, on 4 October 2018, to Galfar the subcontract no. JI-2037/27/-034 for execution of EPC buildings Works of Package "1" & "3" of the main Contract of "EPC Package two - Utilities & Off sites of the Duqm Refinery Project" awarded to the Contractor by Duqm Refinery and Petrochemical Industries Company LLC.

The sub-contract value is US \$ 50,618,491 Million (US Dollar Fifty Million, Six Hundred Eighteen Thousands, Four Hundred & Ninety One) subject to adjustment based on measurement and payment as per the priced BOQ. The completion period of the works of the subcontract is 23 months starting from 7th October 2018. This is an important contract to Galfar and further serves to underpin our revenue streams.


For / Dr. Hans Erlings
Chief Executive Officer



العنوان الرئيسي: المشروع المشترك "بتروفاك- سامسونج" يسند إلى جلفار عقد مقالة من الباطن بالدقم بقيمة 50.6 مليون دولار أمريكي.

التفاصيل: بهذا نعلم المساهمين والمستثمرين الكرام بأن بتروفاك- سامسونج جي.في (المقاول) قد أسند بتاريخ 4 أكتوبر 2018 إلى جلفار عقد مقالة من الباطن بالرقم جي أي-034/27/2037 لتنفيذ أعمال بناء على نظام "أعمال الهندسة والتوريد والتشييد" للحزمة "1" و "3" من العقد الرئيسي [الحزمة الثانية "المرافق وخارج الموقع" لمشروع مصفاة الدقم] المسند للمقاول من قبل شركة مصفاة الدقم والصناعات البتروكيمياوية ش.م.م.

قيمة العقد 50,618,491 دولار أمريكي (خمسين مليون، ستمائة وثمانية عشر ألف وأربعمائة وواحد وتسعين دولار أمريكي) خاضعة للتعديل على أساس القياس والمدفوعات حسب جدول الكميات المسعرة. فترة إكمال تنفيذ أعمال عقد المقالة من الباطن 23 شهراً تبدأ من 7 أكتوبر 2018. يعتبر هذا العقد هاماً لجلفار حيث أنه يدعم مصادر إيرادات الشركة.



ع/د. هانز إيرلنغر
الرئيس التنفيذي